英语作文60词左右初一
英语是现今我国中小学乃至大学教育中的必修科目,学生的英语学习效果关系到我国与世界文化接轨的进程。初中阶段是学生掌握知识最牢固、获得知识量最多的阶段,初中阶段英语学习的重要性因此凸显。下面，是皮学网小编为你整理的六篇初一英语作文60词带翻译，希望对你有帮助!
英语作文60词左右初一第1篇
I am studying in a middle school now, my school is near my home. I love my school, I can learn a lot in my school. The teachers teach me knowledge about math, Chinese and others things about life, these are important to me, I become mature. I make many friends here, the first day I come to this school, I get to know my deskmate, in a few days, I get to know my classmate, now I have a lot of friends, I feel so happy. In my school, the equipment is modern and we can use the newly invented resource. The environment of my school is also beautiful, the trees are tall, the grass is green. I love my school so much.
我现在在一所初中上学，我的学习离家很近。我爱我的学校，我从那里学到很多东西。老师教了我关于数学，语文和关于生活的知识，这些对我来说很重要，让我变 得成熟。我在这里交了很多朋友，我来学校的第一天认识了我的同桌，在以后的日子里，我认识了班上的同学，现在我有很多朋友，我感到很高兴。在我的学校，设 备很现代化，我们可以使用到最新发现的资源。我们学校的环境也很漂亮，树很高，草很绿。我很爱我的学校。
英语作文60词左右初一第2篇
I like playing guitar, so my father buys me a guitar for fun. It is very funny. Then my mother asks me to have guitar class. She thinks to learn more skill is good for me. I start to have guitar class. It is really funny at first. But later on, I feel very tired. It is not easy to get improved. I want to give up, but I insist at last. Now I can pay several songs. I feel proud of it.
我喜欢弹吉他，所以我爸爸给我买了一把吉他来玩。真的好好玩。然后我妈妈就叫我去上吉他课。她觉得多学一门技能对我是有好处的。我开始上吉他课了。一开始 的时候真的很好玩。但后来，我觉得好累。要想提高并不容易。我想放弃了，不过最后我还是坚持下去了。现在我可以弹好几首歌了。我感到很骄傲。
英语作文60词左右初一第3篇
Dear John,
Long time no see, how is your summer vacation? I’m really sorry for writing so late. I have been too busy at this moment. I am happy to hear that you have traveled to Tibet at this summer holiday. How I wish I could go there with you!
Let me tell you something about my summer holiday. My summer holiday is rich and colorful. My parents take me to Hong Kong. That’s a beautiful place. I buy a lot of funny things at there. Such as pretty dresses, cute dolls and the snacks I never eat before. I really want to stay there and never come back! In a word, I really appreciate the life there.
I’m really looking forward to your reply!
亲爱的约翰：
好久不见，你的暑假过得还好吗?很抱歉那么晚才写信给你。这段时间我真的太忙了。我很高兴听说暑假你去了西藏旅游。我真希望我也和你一起去。
让我告诉你我的暑假趣事吧。我的暑假过得丰富多彩。我父母带我去了香港。那是个美丽的地方。我在香港买了很多新奇的玩意。比如漂亮的裙子，可爱的娃娃和一些从来没有吃过的零食。我真想待在那里再也不回来了。一句话，我喜欢那里的生活。

